
 

 
 

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 
 

Πέμπτη, 25 Απριλίου 2024 
 

Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, κο Χρυσοχοΐδη Μιχαήλ 

 
Θέμα: «Να παύσει επιτέλους η εμπλοκή της Αστυνομίας στις 
ακούσιες νοσηλείες» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Επανερχόμαστε με νέα ερώτηση μετά το περιστατικό που συνέβη στις 03-04-
2024, όπου κατά τη διάρκεια μεταφοράς για ακούσια ψυχιατρική εξέταση και 
νοσηλεία, φερόμενο άτομο ως ασθενής με ψυχικές διαταραχές, επιτέθηκε και 
δάγκωσε αστυνομικό υπάλληλο Εύβοιας. Επανειλημμένα έχουν παρατηρηθεί 
περιστατικά βίαιης συμπεριφοράς ασθενών, με συνέπεια να τίθεται σε κίνδυνο 
η ασφάλεια των εργαζομένων αλλά και των ίδιων των ασθενών.  
  
Στο Νομό Εύβοιας, η ανυπαρξία δομών και οι τραγικές ελλείψεις σε προσωπικό 
έχουν ως αποτέλεσμα, παρά την θεσμοθέτηση διαδικασιών για τις ακούσιες 
νοσηλείες, η μεταφορά ασθενών με τη συνοδεία της αστυνομίας να αποτελεί 
κανόνα. Οι αστυνομικοί καλούνται να αντιμετωπίσουν προβλήματα και 
συμπεριφορές πέραν των προβλεπόμενων καθηκόντων τους. 
 
 
Επειδή η εκτέλεση των ακούσιων νοσηλειών πρέπει να γίνεται, σε όλα τα 
στάδια, από κατάλληλες υπηρεσίες ψυχικής υγείας, 
 
Επειδή η μεταφορά των ασθενών πρέπει να γίνεται με ασφάλεια και με 
απόλυτο σεβασμό στην αξιοπρέπεια και την προσωπικότητά τους,  
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Επειδή η ολική απεμπλοκή της αστυνομίας από τη διαδικασία των ακούσιων 
νοσηλειών είναι επιβεβλημένη, ώστε να ασχοληθεί με την πραγματική της 
αποστολή,  
 
 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ, 
  

1) Σε τι ενέργειες σκοπεύετε να προβείτε ώστε να μην επαναληφθεί 
αντίστοιχο περιστατικό; 
 

2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε ώστε να μην επαναληφθεί η απάνθρωπη 
και ταπεινωτική πρακτική οι ασθενείς να μεταφέρονται για 
ψυχιατρική εκτίμηση σε περιπολικό συνοδεία ένστολων; 

 
3) Με ποιο χρονοδιάγραμμα θα στελεχωθεί η Περιφερειακή Ενότητα 

Ευβοίας με ένα ολοκληρωμένο δημόσιο δίκτυο δομών ψυχικής 
υγείας που θα αποδεσμεύει ουσιαστικά τους αστυνομικούς από τη 
μεταφορά ακούσιων νοσηλειών;  

 
 
 

 
Επισυνάπτεται η με αρ. πρωτ. 703/4/23-δ/4-04-2024 επιστολή της Ένωσης 

Αστυνομικών Ευβοίας. 
 
 

                                                                 Η ερωτώσα βουλευτής 

Καζάνη Αικατερίνη 
       




